	ADDENDUM

To the Agreement/Contract between

The International Labour Organization

represented by the International Labour Office 
and

The CJSC Mini Steel Mill ISTIL (Ukraine), Donetsk, Ukraine

For the implementation of the training seminar for the representatives of the associations of employers in Donetsk, Kharkov, Sumy, Lugansk and Poltava regions on “Role of employers and their organizations in prevention of irregular labour migration, countering human trafficking and elimination of child labour”. 

Agreement/Contract No. 502425

Project: RER/06/04M/EEC

The parties hereby agree to modify the above-mentioned Agreement/Contract No: 502425 (concluded on 27/06/2007), as follows:

1- point 4, The value and Payment Order of the Works

4.1 The cost of the fulfilled works (rendered services) under the present Contract is USD 3,650.30 (three thousand six hundred fifty US dollars 30 cents), including VAT – USD 608,38 (six hundred eight US dollars 38 cents). 

4.2 The payment is effected by money transfer into the current account of the Executor in the form of the advance payment of 1,913.94 USD (paid on the basis of original contract issued in UAH) until 03.07.2007. The rest of the amount to be paid under the Contract is to be transferred after signing the Act of work fulfillment and upon present Addendum by both parties. 

2- point 8, Miscellaneous

8.1 The present contract shall come into force since the moment of its signing by the authorized representatives of the Parties and its sealing by both Parties and shall be valid till 31.12.2007. 

3- point 9, Legal addresses and Bank requisites of the Parties

EXECUTOR: 

CJSC Mini Steel Mill ISTIL (Ukraine) having advantage for income tax payment on the basis of the Law of Ukraine “On special economic zones and special investment activity regulations in Donetsk Region” No 356-XIV of 24.12.98. 

122, I. Tkachenko str., 83062 Donetsk, Ukraine. 

OKPO: 30479040

TIN: 304790405095

Certificate No. 40377602 

In Donetsk Branch of OJSC Kreditprombank, 

113 I. Tkachenko str., 83062 Donetsk, 

MFO 335593, OKPO (bank) 25098916

Current account 26006184005502 in USD

Recipient Bank: 

OJSC “KREDITPROMBANK”, KIEV, UKRAINE

DONBASS BRANCH ACC. 390113,

SWIFT: KPBUAUK

Correspondent Bank:

Citibank N.A., New York, USA

Acc. 36156488 

SWIFT: CITIUS33

All other provisions of the Agreement/Contract shall remain unchanged.

For the International Labour Office 

For the The CJSC Mini Steel Mill ISTIL (Ukraine), Donetsk, Ukraine 

Subregional Office for Central and Eastern Europe     

Position: Director
Position: Deputy Chairman of the Board, Senior Vice President

Name (print): Petra Ulshoefer

Name (print): Farooq Usman Siddiqui

Signature:

 Signature: 

Date:

Date:    

Place:


Place:

	Дополнение

К соглашению/договору между

Международной организацией труда

Представленным международным офисом МОТ

и

ЗАО «ММЗ «Истил (Украина)», г.Донецк

О проведении семинара – тренинга для представителей организаций работодателей Донецкой, Харьковской, Сумской, Луганской, Полтавской областей на тему: «Роль работодателей и их объединений в предупреждении неурегулированной трудовой миграции, противодействии торговли людьми, искоренении детского труда».

Соглашение/договор № 502425

Проект: RER/06/04M/EEC
Настоящим стороны согласны внести следующие изменения в вышеупомянутое соглашение/договор № 502425 (заключенный 27.06.2007): 

1 точка 4, Размер и порядок оплаты

4.1 Стоимость выполняемых по настоящему договору работ (оказываемых услуг) составляет 3650,30 долларов США  (три тысячи шестьсот пятьдесят долларов США 30 центов), в т.ч. НДС – 608,38 долларов США (шестьсот восемь долларов США 38 центов).

4.2 Оплата осуществляется путем перечисления средств на текущий счет Исполнителя в виде предоплаты в сумме 1913,94 долларов США (перечисленные на основе оригинала договора с указанием суммы в гривне) до 03.07.2007г.,  остаток суммы по договору перечисляется после подписания акта выполненных работ и предоставления Дополнения обеими сторонами.

2 точка 8, Иные условия
8.1 Настоящий договор вступает в силу с момента его подписания уполномоченными представителями и скрепления печатями обеих сторон и действует до 31.12.2007г.

3 точка 9, Юридические адреса и реквизиты сторон

ИСПОЛНИТЕЛЬ:
ЗАО «Миниметаллургический завод «Истил(Украина)»

Имеет льготу по уплате налога на прибыль на основании Закона Украины «О специальных экономических зонах и специальном режиме инвестиционной деятельности в Донецкой области» №356-XIV от 24.12.98 г.

83062, г.Донецк, ул.И.Ткаченко, 122

ОКПО 30479040,

ИНН 304790405095

Свидетельство № 40377602

в ДФ ОАО «Кредитпромбанк», 83062, г.Донецк, ул.И.Ткаченко 113, МФО 335593, код ОКПО (банка) 25098916

Валютный счет 26006184005502 в долларах США
Банк получателя:
OJSC “KREDITPROMBANK”, KIEV, UKRAINE,  DONBASS BRANCH ACC. 390113, SWIFT: KPBUAUK

Банк корреспондент: Citibank N.A., New York, USA 
Acc. 36156488 
SWIFT: CITIUS33.
Все остальные положения соглашения/договора остаются без изменений

От Международная организация труда

От ЗАО «ММЗ «Истил (Украина)», г.Донецк, Украина

Субрегиональный офис Центральной и Восточной Европы
Должность: Директор

Имя (печатными буквами): Петра Ульсхофер
Имя (печатными буквами): Фарук Усман Сиддики

Подпись:

Подпись:

Дата:

Дата:

Место:

Место:





